
RADA GMINY czERWlil

RGN.0002.4.2025

PRoToKÓt HrXIII/25
z obrad Xlll Sesji Rady Gminy Gzerwin

w dniu 13 maja 2025 r.,

która odbyła się w sali konferencyjnej
Uzędu Gminy Czerwin

Sesję rozpoczęto o godz. 12,.00, azakończono o godz. 13:08.

W sesji udział wzięli:
Na ustawowy skład rady w liczbie 15 radnych, w obradach udział wzięło 11 radnych
zgodnie z listą obecności, stanowiącązałącznik nr 1 do protokołu.

Kierownicy jednostek pomocniczych (softysi) zgodnie z listą obecności, która stanowi
załącznik nr 2 do protokołu.

Wójt - Gzegoz Długokęcki
Skarbnik Gminy - Beata Dąbkowska

Ad. 1.

Obrady Xl!l Sesji Rady Gminy Czerwin !X kadencji otwozyła o godz. 12.00
Justyna Jabłonka Przewodnicząca Rady Gminy Czenruln słowami ,,Otwieram XIIl Sesję
Rady Gminy Czeruin",

Paewodnicząca Rady poinformowała, że obrady rady gminy są transmitowane
i utnłalane za pomocą uządzeń Ęestrujących obraz i dźwięk. Nagranla obrad są
udostępniane w Biuletynie lnformacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny
sposób zwyczajowo przyjęty. Zwróciła się z prośbą, żeby obrady nie były nagrywane na
inne nośniki bez zezwolenia osób pzebywających na Sali.
Powitała radnych, Wojta Gminy Czenłvin, Skarbnik Gminy, Zastępcę Nadleśniczego
Hubeńa Pawelec z Nadleśnictwa Ostrołęka, Zastępcę Komendanta Miejskiego Policji
w Ostrołęce podinsp. KrzysAof Samul. Powitała kierowników jednostek organizacyjnych
Gminy Czenruin i kierowników jednostek pomocniczych - softysów oraz wszystkich
pzybyłych na obrady sesji.
Stwierdziła, że na ogólną liczbę 15 radnych, w obradach uczestniczy zgodnie z listą
obecności 11 radnych, co stanowi kworum niezbędne do podejmowania prawomocnych
uchwał i decyzji.

Ad.2.
Przewodnlcząca Rady zapfiała Radnych czy wszyscy zapoznali się z porządkiem obrad
dzisiejszej sesji, czy ktoś zgłasza uwagi do porządku obrad.

Wójt Gzegorz Długokęcki
Pani Pzewodnicząca, Wysoka Rado! Chciałbym prosić, wnioskuję o zmianę poządku
obrad polegającą na wprowadzeniu do poaądku projektu uchwały w sprawie zmian



Wieloletniej Prognozy Finansowej. Zmiana jest spowodowana zmianą wysokości
przychodów w naszym budżecie, wynikającąz korekty sprawozdańza2024 rok.

W związku ze zgłoszonym wnioskiem przez Wójta Gminy Czenrin Przewodnicząca Rady
zaządziła głosowanie: Wprowadzenie do poządku obrad punktu - Rozpatrzenie projektu

_ uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czenryin, jako punkt 10
orazzmiany dalszej kolejności poządku obrad.

Wyniki głosowania:

,rza" - 11

,,plzeciw" - 0

,,wstlzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad punkt -

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Czerwin, jako punkt10 orazzmieniła dalszą kolejność porządku obrad.
Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

Następnie Przewodnicząca Rady odczylała ustalony poządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Pzedstawienie porządku obrad sesji oraz jego zmiany.
3. Przyjęcie protokołu z Xl Sesji Rady Gminy Czenłvin.
4. Pzyjęcie protokołu z XlI Nadzwyczainej Sesji Rady Gminy Czenłvin.
5. lnformacja Wójta Gminy zdziałalności między sesjami.
6. Rozpatzenie projektu uchwały w sprawie wyboru opiekuna Młodziezowej Rady

Gminy Czenruin ll kadencji.
7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej dla

spoaądzenla spisu i nwentaryzacyjnego mienia gmin nego.
8. Rozpatzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy

Czenruin z organizacjami pozaządowymi oraz podmiotami wymienionymi w ań, 3
ust. 3 ustawy o działalności pozytku publicznego i o wolontariacie na rok2025.

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do spoządzenia
miejscowego planu zagospodarowania paestzennego na terenach obejmujących
części obrębów geodezyjnych: Suchcice, Bobln, Jarnuty oraz Tomasze, gmina
Czenryin.

10.Rozpatzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Flnansowej
Gminy Czerwin.

1 1. Rozpatzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok.
12.Przyjęcie informacji o działalności Nadleśnictwa Ostrołęka w 2024 roku i plan na

rok 2025.
13.Pzyjęcie sprawozdania z działalności Komendy Miejskiej Policji w Ostrołęce

w 2024 roku.
14.Pzyjęcle sprawozdaniazdziałalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych w Czenruinie w roku 2024.
15.Przyjęcie sprawozdania merytorycznego zdziałalności Gminnego Ośrodka Kultury

w Czenrlnie za rok 2024.



16.Pzyjęcie sprawozdania z dzlałalności Dziennego Domu ,,Senior+" w Czerwinie

za rok2024.
17.Pzyjęcie sprawozdania zdziałalności Klubu Senior+ w Dzwonku za rok 2024.
18. !nterpelacje i zapytania radnych.
19.Wolne wnioski.
20.Zakończenie obrad XIIl Sesji Rady Gminy Czenruin.

Pzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie w sprawie pzyjęcia poaądku obrad.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,przeciw" - 0

,,wstzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła porządek obrad Xlll Sesji Rady
Gminv Gzerwin.

^ ProtorOł głosowania imiennego stanowi załączniknr 4 do protokołu.

Ad.3.
Uwag do protokołu nie zgłoszono.

Przewodnicząca Rady zaządziła głosowanie w sprawie pzyjęcia protokołu.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,p]zeciw" - 0

,,wstzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła protokół z Xl Sesji Rady Gminy
Czerwin.
Protokół głosowania imiennego stanowizałącznik nr 5 do protokołu.

^ Ad.4.
Uwag do protokołu nie zgłoszono.

Pzewodnicząca Rady zaządzlła głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,pzeciw" - 0

,,wstrzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła protokół z Xll Nadzwyczajnej Sesji
Rady Gminy Czerwin.
Protokół głosowania imiennego stanowl załącznik nr 6 do protokołu.

Ad.5.
Wójt Gzegorz Długokęcki przedstawił informację z działa]ności między sesjami, stanowi
ona załącznik nr 7 do protokołu.



Ad. 6.
pzewodnicząca Rady odczytała treśó projektu uchwały w sprawie wyboru opiekuna
Młodzieżowej Rady Gminy Czerwin ll kadencji. Poinformowała, że projekt uchwały został
pozytywnie zaopiniowaĘ pzez poszczególne komisje Rady Gminy.

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr B do protokołu.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr g do protokołu.

Opinia Komisjl do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi załącznik nr 10.

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do pzedstawionego projektu uchwały.
Wobec braku głosów w dyskusji Pzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,plzeciw" - 0

,,wstzymujące się" - 0
Ą

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr Xlll/26/25 Rady Gminy
Czerwin z dnia 13 maja 2025 r. w sprawie wyboru opiekuna Młodzieżowej Rady
Gminy Czerwin ll kadencji.
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznlknr 12 do protokołu.

Ad. 7.
Pzewodnicząca Rady odczytała treść pĄektu uchwały w sprawie powołania komisji
inwentaryzacyjnej dla sporządzenia spisu inwentaryzacyjnego mienia gminnego.

Oznajmiła, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowaĘ pzez poszczególne komisje
Rady Gminy.

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowizałącznik nr 13 do protokołu.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załączniknr 14 do protokołu.

,^ Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi załącznik nr 15.

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do przedstawionego projektu uchwały.
Wobec braku głosów w dyskusji Pzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,p]zeciW' - 0

,,wstrzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr Xl!t/27l25 Rady Gminy
Czerwin z dnia 13 maja 2025 r. w sprawie powołania komisji inwentaryzacyjnej dla
sporządzen ia spisu i nwentaryzacyj nego m ien ia g mi n nego.
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 17 do protokołu.
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Ad.8.
pzewodnicząca Rady odczytała treśó projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu

Współpracy Gminy Czerwin z organizacjami pozaządowymi oraz podmiotami

wymienionymi w ań. 3 ust. 3 ustawy o działalności pozytku publicznego i o wolontariacie

na rok 2025. Poinformowała, że pĄekt uchwały został pozytywnie zaopiniowaĘ pzez
poszczególne komisje Rady Gminy,

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowizałącznik nr 18 do protokołu.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 19 do protokołu,

Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi załącznik nr 20.

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do pzedstawionego projektu uchwały.
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,plzeciw" - 0

,,wstzymgjące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr Xtlt/28/25 Rady Gminy
Czerwin z dnia 13 maja 2025 r. w sprawie uchwalenia Programu Współpracy Gminy
Czerwin z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w ań. 3

ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2025.
Uchwała stanowi załączniknr 21 do protokołu,

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Ad. 9.

Pzewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia do
spoządzenia miejscowego planu zagospodarowania pzestrzennego na terenach
obejmujących części obrębów geodezyjnych: Suchcice, Bobin, Jarnuty oraz Tomasze,
gmina Czenłvin, Poinformowała, ze projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowaĘ przez
poszczególne komisje Rady Gminy.

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załączniknr 23do protokołu,

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załączniknr 24 do protokołu.

Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi zalączniknr 25.

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do pzedstawionego pĄektu uchwały.
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodnicząca Rady zaządziła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,plzeciw" - 0

,,wstlzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr Xlll/29/25 Rady Gminy
Czerwin z dnia 13 maja 2025 r. w sprawie przysĘpienia do sporządzenia
miejscowego planu zagospodarowania pzestrzennego na terenach obejmujących
części obrębów geodezyinych: Suchcice, Bobin, Jarnuty oraz Tomasze, gmina
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Czerwin.
Uchwała stanowi załączniKnr 26 do protokołu.

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Ad. 10.
Przewodnicząca Rady poprosiła Skarbnik Gminy o przedstawienie projektu uchwały
w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Czerwin, poniewaz projekt

uchwały nie był omawiany na komisjach.

Skarbnik Gminy Beata Dąbkowska
Uchwała w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowejobejmuje zmiany zawarte w zmianie
w uchwale budżetowej. Stosownie do tych zmian została zmieniona uchwała w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej. Między innymi w uchwale budżetowej zmniejszyliśmy
wartość zadania inwestycyjnego w dziale g21 adaptacja..., jak to zadanie się nazywa.
To zadania też nie jest zadaniem jednorocznym, ale zadaniem wieloletnim, dlatego też
należało zmienić Wieloletnią Prognozę Finansową. Juz zaraz powiemy, które było to
zadanie ,,Adaptacja budynku OSP Czenruin na potrzeby prowadzenia działalności
społecznej, kulturalnej ! edukacyjnejw miejscowości Czerwin" i stąd są te zmiany.

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do pzedstawionego projektu uchwały.

Pzewodnicząca Rady odczytała treść pĄektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej
Prognozy Finansowej Gminy Czenruin, po czym zaządziła głosowanie,

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,pzeciw" - 0

,,wstzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr Xlll/30/25 Rady Gminy
Czerwin z dnia 13 maja 2025 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Czerwin.
Uchwała stanowi załączniknr 28 do protokołu.
Protokół głosowanla imiennego stanowi zaNącznik nr 29 do protokołu.

Ad. 11.

Przewodnicząca Rady odczytała treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały
budżetowej na 2025 rok. Oznajmiła, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowały
pżez poszczególne komisje Rady Gminy.

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi załącznik nr 32.

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do pzedstawionego projektu uchwały.

W dyskusji głos zabrali:
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Wójt Gzegoz Długokęcki

Wysoka Rado, Pani Pzewodnicząca, chciałbym wyjaśnió jedną zmianę, która zasda
w tym projekcie uchwały względem wersji, którą omawialiśmy na komisji. l jest to zmiana
polegająca na zmianie zadania inwestycyjnego umieszczonego na samym początku
załącznikawydatków inwestycyjnych. Zadania, o którym chyba sporo mówiłem na komisji,
czyli wymianie zadania: wymiany zestawu hydroforowego na SUW w Czenłinie, na
zadanie, które się tu tak nazywa specjalistycznie w tym załączniku inwestycyjnym

,,Hydropneumatyczne udrażnianie sieciwodociągowej Gminy Czenłin wrazjej chemiczną
dezynfekcją". l możecie być Państwo trochę zdezorientowanl, dlatego chcę wyjaśnić
co nieco i o samym czyszczeniu. Będzie to no na Państwa względzie, pojawiające się
w ostatnim czasie uwagi odnośnie osadów pojawiających się w wodzie z naszych kranów
płynącej znaszĄ sieciwodociągowej. Postanowiłem powierzyćzadanie czyszczenia sieci
specjalistycznej firmie i przy użyciu specjalistycznego sprzętu pneumatycznego
i hydraulicznego i tez posiłkując się środkami chemicznymi, żeby w taki profesjonalny,
specjalistyczny sposob wyczyścić l udroznić naszą sieć, co nie było nigdy do tej pory
wykonywane. I uważam, że wańo tego spróbowaó oprócz standardowego płukania sieci,
które też będzie wykonywane. I trochę moźe to wyglądać na takie naprędce
dostosowywanie tych działań, ale to przyznam, że jednocześnie się orientuję tak
na bieząco w szczegółach funkcjonowania naszej sieci po likwidacji zakładu gospodarki
komunalnej. Jednocześnie jak najwięcej tych najpotrzebniejszych działan przed
szczytowymi miesiącami, miesiącami Ietnimi chciałbym wykonaó, I kwota, koszt jednego
i drugiego zadania są porównywalne, dlatego wańość zadanla zostaje ta sama, czyli
200 000 ż, a zmjeniła się nazwa tak, jak już mówiłem, co nie znaczy, że od wymiany
zestawu hydroforowego odstępuję, bo też będę chciał to wymianę przeprowadzić.
Ale uważam, że może ona trochę dłuzej poczekać, niż czyszczenie sieci.

Pzewodnicząca Rady
Dziękuję za to uszczegółowienie. Ale zgadzamy się, to zadanie było omawiane na
komisjach, ! myślę, że wszyscy jesteśmy tego świadomi, co będzie się działo w momencie
udrażniania sieci wodociągowej na terenie naszej gminy. Czy jeszcze ktoś, coś chciałby
dodać.

Wójt Gzegoz Długokęcki
Jeśli chodzi o szczegóły samego procesu, bo będzie on odczuwalny i widoczny na terenie
całej gminy i całej sieciwodociągowej, to będziemy więcej informowaćiteż prosić Państwa
o rozpowszechnianie tych szczegółów i problemów jakie zatym czyszczeniem będą szły,
bo będą szły.

Wobec braku dalszych głosów Przewodnicząca Rady zaządziła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,przeciw" - 0

,,wstzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr X!ll/31/25 Rady Gminy
Gzerwin z dnia 13 maja 2025 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok.
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Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu.

Protokół głosowania imiennego stanowlzałączniK nr 34 do protoltołu.

Ad.12.
Ptzyjęcie informacji o działalności Nadleśnictwa Ostrołęka w 2024 roku i plan na
rok 2025.

Pzewodnicząca Rady poinformowała, że z pzesłaną lnformacją o działalności
Nadleśnictwa Ostrołęka w 2024 roku i planem na rok 2025 radni zapozna|i się na
wspolnym posiedzeniu komisji, że pzesłana informacja została pozytywnie zaopiniowana
wzez poszczegól ne komisje.

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowizałącznik nr 35 do protokołu.
Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznlk nr 36 do protokołu.
Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi załącznik nr 37 .

Następnie głos zabrali:

Zastępca Nadleśniczego Hubeń Pawelec - Nadleśnlctwo Ostrołęka
Szanowna Pani Przewodnicząca, Drodzy Państwo Radni, Panie Wójcie i Państwo
Softysowie Panie i Panowie. Dziękuję ślicznie za zaproszenie na Xl!! Sesję Rady Gminy
Czenruin. Moja obecność jest związana z tym, ze weszło w źycie Zarządzenie Dyrektora
Generalnego Lasów Państwowych, nakładające niejako na nadleśnictwa jako jednostki,
obowiązek informowania samorządów gmin o działalności takiej, która działa się w roku
ubiegłym i planach roku biezącego. Tą lnformację Państwo dostaliście od nas, mamy
obowiązek przesłania do Państwa, jest do końca kwietnia. Teren gminy Czerwin, na tym
terenie znajduje się jedno leśnictwo, Leśnictwo Czerurlin, l z takich informacji, których tu
Państwo mogliście się doczytać, taka podstawowa rzecz, zmieniła się lokalizacja
kancelarii z ulicy Polnej na ulicę Paemysłową, powstała jedna samodzielna kancelaria.
Jezeli macie Państwo jakieś tam problemy, jakieś zapytania, to leśniczy zawsze słuzy
pomocą, jest otwańy na współpracę, tak samo jak i my. Druga żecz, którą tutaj na wniosek
Pana Wójta zrealizowaliśmy, to jest tor do jazdy ekstremalnej rowerowej i na deskorolki.
Także cieszymy się też bardzo, ze mogliśmy tutaj służyć Państwu pomocą i ten projekt
został sfinalizowany i doszedł do skutku. Teren Nadleśnictwa Czenruin to jest ponad
500 hektarów lasów będących w władaniu Skarbu Państwa. Lasów prywatnych jest pod

nadzorem w ramach porozumienia za Starostą ponad 2000 hektarów i to porozumienie
dalej nas obejmuje. Lasy Państwowe wiadomo, ze 500 ha to nie jest az tak dużo, bo mamy
nadleśnictwa, które mają po 2OOO ha no i tam jest co robić. Na tych 500 ha niejako
jest troszeczkę mniej pracy, ale są to lasy bardzo ciekawe. Bo muszę Państwu powiedzieć,
że na terenie gminy Czenruin są jedne z najbogatszych siedlisk, to zresztą widzicie,
jak jedziecie do Ostrołęki, daje się to zauważyć, że to są pzede wszystkim lasy dębowe,
lasy mieszane. Lasów sosnowych takich iglastych na terenie zarządzanym przez
Nadleśnictwo Ostrołęka jest bardzo, bardzo mało. Jeśli macie Państwo pytania do tej

informacji pzesłanej do was, no to słuzę tutaj pomocą, może coś trzeba wyjaśnić,
to czekam na pytania ewentualne. Dziękuję.
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Wójt Gzegoz Długokęcki

Ja chciałbym z tego miejsca nawiązać do słów Pana Nadleśniczego i podziękowaó

Nadleśnictwu z_a taką dobrą współpracę wobec nas. l tak bym powiedział serce na dłoni

zawsze, kiedy się tylko o coś zwracamy, l Nadleśnlctwu i naszemu Leśniczemu
Panu Markowi Rzewnickiemu. Bo pzyznam, żejak tylko się do was o coś zwracamy, żeby
jakimś tam pzychylnym okiem na nas spojzeó, to zawsze się z tym spotykamy i ma to
miejsce pzy organizaĄi naszych rozmaitych wydazeń, ale też miało właśnie przy budowie
pumptracku. Nie wiem czy on jest do takiej ekstremalnej jazdy pżeznaczony, ale na
pewno do rozrywki i jest dużą atrakcją juz dla dzieci, juz 9o intensywnie uzytkują.
l tutaj bardzo dziękuję, ukłon w stronę Nadleśnictwa za to, że może tych oczekiwań
względem nas nie ma tak dużo, z raĄi tego, ze tego obszaru leśnego na terenie
gminy Czenruin nie ma tak duzo. l mimo tego, że jesteście taką ogromną organizacją
tak naprawdę w skali kraju, to w tej sytuacji pokazaliście, że jak jest dobra wola, to nawet
tak z pozoru skomplikowane sprawy, jak wydzieżawienie terenu pod inwestycję
skomplikowaną wbrew pozoru, da się w kilka miesięcy załatvvić. l dało się dzięki temu
w tamtym roku tą inwestycję domknąć, a nie wszystkim samoaądom się w ramach tego
programu ,,Mazowsze dla spońu" w tym roku budźetowym, tą inwestycję udało tak
sprawnie załatwić,Także z tego miejsca dziękuję Nadleśnictwu i dziękuję ze swojej strony
za dzisiejszą wśród nas obecność.

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do przedstawionej informacji.

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Pzewodnicząca Rady zaządziła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,plzeciw" - 0

,,wstzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła lnformację o działalności
Nadleśnictwa Ostrołęka w 2024 roku i plan na rok2025.
lnformacja stanowi załącznik nr 38 do protokołu.

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

Ad. 13,
Plzyjęcie sprawozdania z działalności Komendy Miejskiej Policjiw Ostrołęce w 2024 roku.

Pzewodnicząca Rady poinformowała, że radni zapoznali się ze sprawozdaniem
pzesłanym przezKomendę Miejskiej Policjiw Ostrołęce na wspólnym posiedzeniu komisji.
Sprawozdanie z działalności Komendy Miejskiej Policji w Ostrołęce w 2024 roku zostało
pozytywnie zaopiniowane przez poszczególne komisje Rady Gminy.

Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 41 do protokołu.

Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi załączniknr 42.

W dyskusji głos zabralt



Zastępca Końendanta Miejskiego Policji w Ostrołęce podinsp. Kzysztof Samul

Pani Pzewodnicząca, Panie Wójcie, §zanowni Radni, §zanowni Państwo. W takiej
pierwszej kolejności, to chciałbym usprawiedliwió Komendanta Miejskiego Policji
w Ostrołęce, bo nie mógł dzisiaj pzybyć inspektor Mirosław Olszewski no, ale naprawdę
mamy dużo, duźo pracy i obowiązki słuzbowe nie pozwoliły mu, zeby tu przybyć,
Chciałbym również żożyć podziękowania na ręce Pana WÓjta za naprawdę dobrą
współpracę w zakresie bezpieczeństwa i poządku publicznego pomiędzy Gminą Czenruin

a Komendą Miejską Policji w Ostrołęce. Szanowni Państwo, na rzecz bezpleczeństwa
w Komendzie Miejskiej Policji w Ostrołęce pracuje 257 funkcjonariuszy, w tym bodajze
44 pracowników cywilnych. Wszyscy pracują na to, żeby w całym powiecie, również na
gminie Czerwin żyło się mieszkańcom bezpiecznie. Dodatkowo na gminie Czenrin
znajduje się posterunek policji w obsadzie 9-cio osobowej z kierownikiem na czele.
Tak jak Pani Pzewodnicząca wspornniała, sprawozdanie juz zostało do Państwa
pzesłane, mogliście się z nim zapoznać. Ja mogę tylko powiedzieć, że w mojej ocenie
gmina Czenruin jest gminą bezpieczną. Raz to wyniki, osiągnięcia jakie zostały
przedstawione w tym sprawozdaniu, a dwa nie wpływały do mnie informacje w zakresie
jakichś podejmowanych takich pilnych interwencji, że naprawdę coś na gminie Czenruin
żego się dzieje. Ja chciałbym tylko proszę Państwa dodać, że jeżeli paeglądaliście te
całe sprawozdanie, to tam lekki wzrost jest pzestępczości ogólnej. Spowodowane to
jest tym, że jest naprawdę dużo, dużo pzestępstw popełnianych takich przestępstw,
cyberpzestępstw, pzestępstw internetowych, gdzie sprawcy wykorzystując jakąś taką
naiwność, ale tez i róznego typu systemy teleinformatyczne, doprowadząą osoby do
pozbawienia ich w głównej mierze środkow finansowych. Proszę Państwa, policjanci zcałej
komendy ostrołęckiej, jak równiez poIicjanci z Posterunku Policji w Czenruinie podejmują
szereg działań. Szereg działań zapeynlających bezpieczeństwo i poządek publiczny
czy to różnego typu spotkania, prelekcjb, pogadanki, debaty społeczne, które odbywały się
w ubiegłym roku na terenie całego powiatu, oprócz no Gminy Czenruin. Ale zachęcam
Państwa do wzięcia udziału w takiej debacie w tym roku, bo też jest taka moźliwość.
Tego roczne debaty będ ą poświęco n e bezpiecze ństwu ruch u d rogowego. Ale jak jużjestem
pzy. tym ruchu drogowym, to naprawdę mnie cieszy bezpieczeństwo na samej gminie
CzerWin, bo 2023 rok mieliśmy ten niechlubny, śmieńelny wypadek, a 2024 rok naprawdę,
naprawdę było bezpiecznie. Zapewnienie bezpieczeństwa i porząclku publicznego
nie jest łatwą sprawą, nie jest łatwą słuzbą i pracą. Proszę Państwa, niejednokrotnie kiedy
mieszkańcy odpoczlwają, to policjarlci pracują, nie zważając na czy to jest długi weekend
czy są święta, czy to jest noc, ale wszelkiego rodzaju działania podejmowane przez
policjantów KomentJy Miejsklej Policji w Ostrołęce mają jedno na celu, aby mieszkańcom
powiatu, miasta, mieszkańcom gminy Czenruin zyło się bezpiecznie. Dziękuję bardzo
za uwagę.

Sołtys sołectwa Czenruin Małgorzata Wojsz
Bardzo się cieszę, że jest Pan Komendant, bo mam pytanie iw ogóle prośbę, Zwracaliśmy
się do starostwa, a w ogóle najpienr do gminy tylko, że to nie lezy r,v geście naszego Wójta
ani pracowników. Bo prosiliśmy, zeby na ulicy Lipowej zrobić tam jakieś ograniczenia
prędkości tzw. te spowalniacze. Policja nie v,tyraża no to zgody z Ostrołęki. A jak juz

nie, można tych spowalnlaczy, bo tam naprawdę jest tak niebezpieczlrie na te,j drodze,
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bo to jest droga prowadzącazCzerwina na Gocły, to tam jeżdżąjakwariaci. Tam mieszkają

ludzie, jeszcze tam nie ma chodnika, to chociaż jalt nie można tych spowalniaczy, no bo

tam jeżdżą cięzarowe samochody, to może by i tak to, by nie zdało egzaminu, ale żeby
chociaż jakieś znaki postawić, które by nakazywały ograniczenie prędkości na tym

odcinku tam. Takze bardzo bym Pana prosiła, zeby Pan zaintenrueniował i zebyście się
przychylili no pozytywnie do tej naszej prośby. Dziękuję.

- Rozumiem, że mogę się odnieść do tego od razu - podinsp. Kzysztof Samul.

- Tak, proszę bardzo - Przewodnicząca Rady.

pod insp, Kzysztof Samul
To chyba nie jest tak do końca, bo to nie policja projektuje drogi czy też nawet
oznaczenia na drogach. Ewentualnie co najwyzej, to w trakcie projektu może opiniować
taki projekt. My nie odpowiadamy za ustawienie znakóW co najwyzej możemy
egzekwować przestrzeganie ich. Jezeli takie znaki będą ustawione, to jak najbardziej
ograniczenia prędkości będziemy egzekwować. Na Pani prośbę oczywiście będziemy
kierowaó tam policjantów ruchu drogowego, żeby sprawdzać czy te pzepisy ruchu
drogowego, w tym paestrzeganie i egzekwowanie pzekroczeń prędkości i będziemy to
realizować.

- Tam są ograniczenia, ale no niestety nikt się no do tego nie stosuje - softys sołectwa Piski
Radomir Fedor.

- Ja rozumiem, że tam też jest teren zabudowany, czyli prędkośó do 50 km na godzinę.
Równiez będziemy wysyłać tam radiowozy ruchu drogowego - podinsp. Krzysztof Samul.

- Patrole stoją tam pay kościele tak, czyli to już tam wszyscy tą prędkośc vlykraczĄą,
a pojazdy wjeżdżające od strony Goster i od strony Troszyna, no niestety nie zwracalą
uwagi na to - softys sołectwa Piski Radomir Fedor.

- Trudno mi się teraz bezpośrednio odnieśó do tego, gdzie policjanci stoją. Bo proszę
Państwa, żeby skutecznie przeprowadzić kontrolę ruchu drogowego, w tym konkretnym
pzypadku kontrole dokonania pomiaru prędkości, to policjanci nie mogą ustać tylko
i wyłącznie tam, gdzie im się podoba. Raz muszą zapewnić bezpieczeństwo dla siebie
idla osób kontrolowanych, a dwa nie mogą ustać pzy samiutkim znaku, no bo nie żapią
Medy tej prędkości, muszą zachować taką odległość ... - podinsp. Krzysztof Samul,

- Muszą stać w innym miejscu, zeby radiowoz był widoczny i bezpieczne miejsce do
parkowania - sołtys sołectwa Piski Radomir Fedor.

- Oczywiście, jeźeli znajdą takie miejsce. To przekażę naczelnikowi ruchu drogowego
i będą tam kontrole prowadzone - podinsp. Kzysztof Samu!.

- Dziękuję bardzo - Radomir Fedor.

Wojt Grzegorz Długokęcki
Jak już sprawa została poruszona itak wymownie Pani Pzewodnlcząca na mnie spojrzała
i faktycznie, że do tego ostatniego tematu się odniosę, l tutaj się przyłączę do próśb
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Państwa Sołtysów z Czerwina i z Pisk. l no w tym miejscu będę miał do nas wszystkich

taką mocną prośbę, bo kwestie techniczne i wprowadzenie takich fizycznych pveszkód
ograniczających prędkośó, to jest jedno i one są najczęściej do pokonania. Tutaj jeśli

chodzi o ten techniczny problem ze strony powiatu, braku zgody na położenie tam progu

zwalniającego, bo o tym Pani Sołtys mówi na ulicy Lipowej. To jest jednak sprawa i pzy
dobĘ woli jest to do pzezwyciężenia, to jest jedna kwestia. A druga to taki społeczny czyn,
prośba o walkę ze społecznym pzyzwoleniem na zbyt. szybką jazdę i na pzekraczanie
pzepisów drogowych. l tutaj myślę, że właśnie ukłon w stronę policji, która robi co może,
żeby i z tym łamaniem pzepisów walczyć i z tym społecznym Wzy^ntoleniem, za co
dziękuję i o co apeluję, I tutaj w tej kwestii tych dwóch ograniczeń jestem jakby wdrożony
i to są jedna i druga drogi powiatowe, więc myślę, ze do szczegółów przejdziemy,
ponieważ,no to jest zawsze problematyczne rozstrzygnięcle, bo to jest konflikt komfońu
użytkowników drogi z bezpieczeństwem i zyciem osób przy tej drodze mieszkających.
l cięzko to wyważyć, ale jednak koniec w końcu sądzę, że to życie i bezpieczeństwo
powinno brać górę. Dlatego jestem zwolennikiem wprowadzenia tychfizycznych utrudnień
i ograniczeń i wspieram i tak samo jak wspieram funkcjonowanie naszego posterunku
czenruińskiego policji, za lłóry bardzo dziękuję. l pzyznam, że ta współpraca nam układa
się dobrze i jesteśmy też otwarci na prośbę ze strony pracowników tego posterunku,
ze strony posterunku, bo tak jak mówiłem, pewnie się nie wszyscy ze mnątu zgodzą, ale
ja jestem wdzięczny za obecność tego posterunku na naszym terenie. ! tak jak mówiłem
bezpieczeństwo mieszkańców jest cięzkie do wycenienia, jest cięźkie do przecenienia,
więc powinniśmy o ten posterunek dbać i o naszych policjantów. Ale do nich też kierować
prośbę, żeby się służbą solidną w zamian za te wsparcie i w zamian za ten spzęt
otzymywany odwdzięczyli, co nasi policjanci czynią, co widać po tych statystykach
gminy Czenruin, ze tych poważnych zdazeń o charakteże powaznych przestępstw
kryminalnych u nas jest naprawdę znikoma ilość, za co jestem wdzięczny. A co do tych
wzrastających zdarzeń o charakterze takich bardziej niewyrafinowanych tak naprawdę
technicznie, tylko wyrafinowanych psychologicznie bym powiedział, czyli takiego
manipulacyjnego naciągania mieszkańców na różne sposoby i wyciągania z nich
po prostu pieniędzy. To jest jedna rzecz, ze technicznie cięzko jest to zwalczyć, bo to są
coraz częściej teraz internetowe naciągnięcia i przestępczość internetowa. A druga
sprawa, żeteż apel do nas wszystkich, żebyśmy uważali na siebie nawzajem i pouczali,
itroszczyli, i edukowali, bo te głównie to są kwestie izagrożenia, na które bardziej pod tym
psychologicznym kątem musimy być wyczuleni. Dzięki Komendantowi i Policji, jako
formacji u nas obecnej z posterunkiem i w szerzeniu naszego bezpteczeństwa
gminy Czenruin dzięki.

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do pzedstawionego sprawozdania.

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Pzewodnicząca Rady zarządzlła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,pzeciw" - 0

,,wstzymujące się" - 0

Ą
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Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie pzyjęła Sprawozdanie z działalności
Komendy Miejskiej Policji w Ostrołęce w 2024 roku.
Sprawozdanle stanowi załącznik nr 43 do protokołu.

Protokół głosowania imiennego stanowizałączniknr 44 do protokołu.

Ad. 14.
Plzyjęcie sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów
Alkoholowych w Czerwinie w roku 2024.

Pzewodnicząca Rady poinformowała, że Rada zapoznała się ze Sprawozdaniem
z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Czerwinie
w roku 2024, że sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane przez poszczególne
komisje Rady Gminy.

Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi załącznik nr 45.
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 46 do protokołu.

^ 
Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załączniknr 47 do protokołu.

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do paedstawionego sprawozdania.

Wobec braku głosów w dyskusji Pzewodnicząca Rady zaządzlła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,plzeciw" - 0

,,wstrzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie zdziałalności Gminnej
Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Czerwinie w roku 2024.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 48 do protokołu.

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik nr 49 do protokołu.

^ 
Ad. 15.
Plzyjęcie sprawozdania merytorycznego z działalności Gminnego Ośrodka Kultury
w Czerwinie za rok 2024.

Przewodnicząca Rady poinformowała, że radni zapoznali się ze Sprawozdaniem
merytorycznym z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Czerwinie za rok 2024
na wspólnym posiedzeniu komisji, że sprawozdanle zostało pozytywnie zaopiniowane
pżez poszczególne komisje Rady Gminy.

Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi załącznik nr 50.
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 51 do protokołu.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załączniknr 52 do protokołu,

Radni nie zgłosili uwag ani pytań do przedstawionego sprawozdania.

Wobec braku głosów w dyskusji Pzewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.
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Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,pzeciw" - 0

,,wstaymujące się" - 0

Rada w głrasowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie merytoryczne
z działalności Gminnęgo Ośrodka Kultury w Czerwinie za rok2024.
Sprawozdanie stan<lwi załącznik nr 53 do protokołu,

Protokół głosowania imiennego stanowi z.ałącznik nr 54 do protokołu.

Ad. 16.
Ptzyjęcie sprawozdania z działatności Dziennego Domu ,,Senior+" w Częłwinie za

Pzewodnicząca Rady poinformowała, że radni zapoznali się ze Sprawozdaniem
z działalności Dziennego Domu ,,Senior+" w Czerwinle za rok 2024 na wspólnym

^ posiedzeniu komisji, że sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane pżez
poszczególne komisje Rady Gminy.

Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowiai Opieki Społecznej stanowi załącznlknr 55.
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącznik nr 56 do protokołu.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik nr 57 do protokołu.

Radni nie zgłosili,uwag ani pytań do pzedstawionego sprawozdania.

Wobec braku głosów w dyskusji Przewod nicząca Rady zaządzlła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,plzeciw" - 0

,,wstzymujące się" - 0

Ą Rada w głosowaniu jawnym jednogłośnie przyjęła Sprawozdanie z działalności
Dziennego Dornu ,,Senior+" w Czerwinie za rok2024.
Sprawozdanie stanowi załącznik nr 58 do protokołu.

ProtokQł głosowanla imiennego stanowi załącznik nr 59 do protokołu.

Ad. 17.
Przyjęcie sprawozdania z działalności Klubu Senior+ w Dzwonku za rok 2a24.

Przewodn icząca Rady poinformowała, że radni zapoznali się ze Sprawozdaniem
zdziałalności klubu senior+ w Dzwonkuzarok2024 na wspólnym posiedzeniu komisji, że
sprawozdanie zostało pozytywnie zaopiniowane przez poszczególne komisje Rady Gminy.

Opinia Komisji do spraw Oświaty, Kultury Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi załącznik nr 60.
Opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego stanowi załącz.nik nr 61 do protokołu.

Opinia Komisji Rewizyjnej stanowi załączniknr 62 do protokołu,
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Radni nie zgłosili uwag ani pytań do przedstawionego sprawozdania.

Wobec braku głosów w dyskusji Paewodnicząca Rady zarządziła głosowanie.

Wyniki głosowania:

,,za" - 11

,,przeciw" - 0

,,wstzymujące się" - 0

Rada w głosowaniu jawnym jednogło§nie przyjęła Sprawozdanie z działalności
Klubu Senior+ w Dzwonku za rok2024!
Sprawozdanie śtanowi załącznik nr 63 do irrotokołu.
Protokoł głosowania imiennego stanowi załącznik nr 64 do protokołu.

Ad. 18.
Nie wpłynęĘ żadne interpelacje ani zapyłania radnych.

^ Ad. 19.
W punkcie ,,Wolne wnioski" głosu nie zabrano.

Ad.20.
W zwlązka z wyczerpaniem porządku obrad Paewodnicząca ,Rady o godz. 13:08
zamknęła obrady słowami ,,Zamykam Xlll Sesję Rady Gminy Czerwin". Podziękowała
wszystkim za udział w obradach sesji.

Na tym protokoł zakończono.

Protokoł spoządziła:

Barbara Dmochowska

Transmisje i utrwalone ses.lb dosfępne są w Biuletynie lnformacji Publicznej Urzędu Gminy Czerwin
w zakładce: Retransmisja z obrad sesyi /uó pod adresem: Sysfem Rada - Sysfem Rada dla Mieszkańców -

Trapsmisja.
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